长期外国专家聘用申请表（专家填写）
Application Form for Employment of Long-Term Foreign Experts (Filled by Foreign Experts)
	姓   名
Name
	
	性  别
Sex
	

	出生日期
Date of Birth
	
	国   籍
Nationality
	

	宗  教
Religion
	
	护 照 号
Passport Number
	

	最高学历
Highest Educational Qualification
	
	学  位
Degree
	

	毕业学校
及专业
Graduation School and Major
	
	毕业时间
Graduation Time
	

	专业技术职务
[bookmark: _Hlk97881963]Professional and Technical Position
	
	电子邮箱
E-mail
	

	拟来校工作时间
Planned Time to Come to School
	
	联系电话
Contact Number
	

	学习经历
Education Backgrounds
	


                              





	工作经历
Work Experiences
	




                              
                              


	主要研究领域
Main Research Area
	




                              
                              


	学术性业绩（包括发表论文及著作情况、主持科研项目情况及获奖情况，限填最重要五项）
Academic Achievements (Include Academic Publications, Scientific Research Projects, and Awards. Limit to the Five Most Important Items)
	要求Requirements
1. 论文仅限第一作者或通讯作者，著作仅限第一主编；论文应包括论文题目、期刊名称、发表时间、收录类型、影响因子、期刊类型
First author or corresponding author of paper only, first editor-in-chief of book only; Title of paper, name of journal, publication time, collection type, impact factor, type of journal shall be included
2. 科研项目仅限主持或主研
Host or lead researcher of scientific research project only









	来校工作计划
Work Plan for Coming to School
	










	其他需要说明的情况
Other Situations That Need to be Explained
	





	
本人承诺以上所填信息均真实有效，如有不实之处，愿承担相应责任。
I promise that the above information is true and valid. If there is any inaccuracy, I am willing to take corresponding responsibility.


           签名：                         年    月    日


[bookmark: _GoBack]
注 Notes：1. 需附护照首页复印件
The first page of passport needs to be attached
          2. 需附学位证明文件 (国内高校和科研院所毕业者应同时附学历证明文件）
            The proof of degree needs to be attached (The proof of educational qualification needs to be attached also if you graduate from domestic universities and scientific research institutes)
          3. 需附专业技术职务证明文件
The proof of professional and technical position needs to be attached
          4. 需附个人简历
            The CV needs to be attached
            





	
1

